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Zadeva: Svetniško vprašanje: Javni zavod Lekarna Ljubljana – zagotavljanje kadrovske 
stabilnosti in razporeditev presežkov v nagrajevanje zaposlenih 

 
 
Spoštovani, 
 
V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL (Uradni list RS, št. 31/21 – uradno prečiščeno 
besedilo) v Svetniškem klubu SDS posredujemo sledeča pisna vprašanja in prosimo za pisne odgovore. 
 

V zadnjem času smo priča skrajševanju obratovalnega časa posameznih enot Javnega zavoda 
Lekarna Ljubljana, kar neposredno zmanjšuje dostopnost do nujno potrebnih zdravil za 
prebivalce Mestne občine Ljubljana. To stanje negativno vpliva na kakovost življenja občanov 
in občank ter postavlja pod vprašaj osnovno dostopnost do javnih storitev, ki jih zagotavlja 
mestni javni zavod. 
 
Zato postavljam naslednje svetniško vprašanje: 
 
Zakaj Javni zavod Lekarna Ljubljana ne nameni več sredstev za nagrajevanje zaposlenih, 
kar bi lahko pripomoglo k zadržanju kadra in preprečitvi krajšanja obratovalnega časa 
posameznih enot? 
 
Dejstvo je, da Lekarna Ljubljana vsako leto ustvarja visoke presežke, ki jih nakazuje v proračun 
MOL – torej denar obstaja, a ga očitno ne vlagamo tja, kjer bi imel neposreden učinek na javno 
dobro. Namesto da bi presežke namenili za stabilizacijo kadrovskega stanja in izboljšanje 
pogojev dela zaposlenih, s čimer bi izboljšali storitve za občane, smo priča ravno nasprotnemu 
trendu. 



 

Zato vas pozivam, da kot ustanovitelj pojasnite: 
 

1. Kakšno je stališče MOL glede kadrovskih težav v Lekarni Ljubljana in posledičnega 
krajšanja obratovalnega časa? 

2. Zakaj se presežki Javnega zavoda Lekarna Ljubljana ne usmerjajo v kadrovsko stabilnost 
in nagrajevanje zaposlenih? 

3. Ali namerava MOL kot ustanovitelj vplivati na spremembo politike razporejanja 
presežkov v korist zagotavljanja boljše dostopnosti do zdravil za vse prebivalce? 

 
Občani in občanke pričakujejo učinkovite in dostopne javne storitve – to ni le stvar dobre volje, 
ampak dolžnost javnih zavodov in odgovornost mestnih oblasti. 
 
                                                                                                                                                           
           Svetniški klub SDS 
 
 
 
 

 
 
 


